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“Puesto que no hay simetría 
entre los sexos, las mujeres 
deben hablar lo femenino, 
deben pensarlo, escribirlo y 
representarlo en sus propios 
términos “ 
 
Rosi Braidotti (1954) 
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L’acord pel finançament  presentat aquesta mateixa setmana, és un acord excel·lent i històric 
per Catalunya, el més important des de la recuperació de l' autogovern, tal i com han expressat 
l’executiva i principals artífex dels treballs per l’acord de la nostra formació. Perquè es tracta d’un 
acord just,  que compleix amb la  llei.  L ’Estatut, refrendat pels catalans i les catalanes. Un acord 
digne, amb unes xifres que permeten, per primer cop, que els recursos per càpita de Catalunya es 
corresponguin amb les necessitats. Un acord transparent,  pel tipus de model, que assegura una 
continuïtat del finançament de Catalunya, amb uns criteris objectius i clars. I un acord, finalment, 
solidari, perquè el model és solidari amb la resta de l’ Estat. 
 
Sabem, a més, que l’acord pel finançament ha estat possible gràcies a la unitat, el rigor i la fermesa 
del Govern. Ja fa temps que s’hauria pogut firmar un mal acord. O un igual de dolent que el que van 
firmar CiU i PP. El Govern català ha aguantat la pressió i se n’ha ensortit. Ha dit no quan calia, i sí 
quan ha calgut. Així, és un acord que fa al Govern d’esquerres més fort. Ens enforteix perquè  
obre un nou cicle polític de presa de decisions, inici i consolidació de les polítiques d’esquerres i de 
millora de l’autogovern que suposen un pas endavant en una política de proximitat a les persones, 
per fer més polítiques socials, ja que sabem que des d’ICV hem defensat sempre que el nou 

SUSPENS EN LA LLEI D’ EDUCACIÓ 

Durant els mesos d’abril i 
maig ha tingut lloc la primera 
fase de les taules de partici-
pació de joves que conclourà 
aquest cap de setmana amb 
les Primeres Jornades de 
Participació Jove a Amposta. 
En les taules han participat 
joves dels IES Alexandre 
Gal·lí i Can Puig, alumnes de 
l’Escola Taller i del Sefed. 
Joves de 14 a 30 anys que 
han estat treballant en l’ àmbit 
de la interlocució, totes aque-
lles necessitats, anàlisi de la 
realitat juvenil que perceben i 
que aquest cap de setmana 
del 18 i 19 de juliol, conclou-
ran amb la visualització d’un 
treball sobre joves a l’espai 
públic en el nostre municipi i a 
més, treballaran sobre les 
propostes de les polítiques i 
programes de joventut.  
De fet, la jornada, sota el le-
ma També som allò que vo-
lem fer, pretén recollir les 
propostes de la joventut en 
relació als principals temes de 
treball: ocupació, lleure, cultu-
ra i emancipació juvenil. 

 
 

És evident que el resultat de la LEC s’ ha allunyat del projecte 
concebut en el pacte nacional sobre educació. . No es pot per-
metre “el manteniment del finançament públic a les escoles 
d' elit que separen els nens i les nenes”. I no podem perme-
tre que s’ obrin debats que ja no hi haurien de tenir lloc.     Ens 
caldria una llei moderna , adaptada a les necessitats reals del 
país . Sempre hem  defensat les igualtats d’ oportunitats i  les  
polítiques en educació que respectin un  
servei públic. És per això que des de la formació  
d’ ICV no s’ ha votat a favor de la totalitat de la llei. 
Evidentment una assignatura pendent, la de l’ edu-
cació, des de fa ja massa temps. 

El proper ple ordinari, el darrer 
de l’ estiu, arriba amb diversos 
temes rellevants. Destaquem la 
proposta per l’ establiment dels 
serveis de mercat municipal al 
municipi, i la proposta d’ aprova-
ció del Pla de Millora de Ribes, 
entre els principals temes de  
l’ àrea de territori, urbanisme i 
desenvolupament urbà, junt amb 
acords de disciplina urbanística i 
una modificació en relació als 
terrenys per la construcció del 
nou CAP de Ribes. 
Per un altre costat, des de la 
Comissió de Nomenclatura, es 
porta la proposta de noms per a 
diferents carrers i places, i una 
modificació de pressupost que 
facilitarà entre altres coses, l’ 
impuls a la construcció del nou 
IES Montgrós. 

NOVA ACTIVITAT  
IMPULSADA PEL  
CONSELL MUNICIPAL  
DE MEDI AMBIENT 
 

Des del Consell Municipal de 
Medi Ambient, arriba una nova 
proposta d’activitat per a difon-
dre el coneixement del nostre 
medi i paisatge natural. 
Es tracta d’una caminada noc-
turna més enllà de Sant Pau. 
Una activitat emmarcada dins 
del programa Coneguem el 
nostre medi, iniciat el 2008, 
amb una sortida i una exposi-
ció.  
L’activitat es durà a terme el 
proper 24 de juliol i comptarà 
amb una explicació del paisat-
ge i finalment, ja de nit, amb 
una sessió d’astronomia a 
càrrec d’un membre del Con-
sell. 
 
Més informació:  
mediambient@santperederibes.cat  

1a SETMANA MULTICULTURAL I SOLIDÀRIA 

CATALUNYA GUANYA AMB EL NOU FINANÇAMENT  

1a JORNADA  
PARTICIPACIÓ JOVE 

Del 20 a juny al 3 de juliol s’han 
celebrat a Sant Pere de Ribes les 
primeres jornades multiculturals i 
solidàries. 
Una iniciativa impulsada des de la 
Regidoria de Cultura amb la partici-
pació i el treball conjuntament 
realitzat amb les Regidories de 
Cooperació, Diversitat i Ciutadania 
i Polítiques d’Igualtat. El programa 
ha tingut moltes activitats destaca-
des i s’ han incidit en moltes fran-
ges de públic. L’ espectacle contes 
i danses del  món va acostar la 
canalla a d’ altres cultures i tradici-
ons. I també contes, músiques i 
poemes per adults, amb l’ especta-
cle  “No me llames extranjero” que 
va posar sobre la taula temes com 
la immigració, la interculturalitat o 
la llei d’ estrangeria. 
I en darrer lloc va ser especialment 
emotiu el Sopar Solidari, organitzat 
amb col·laboració amb la Cadena 
Ser i que va servir per inaugurar 
una exposició, que serà itinerant, 
sobre les tasques, programes i 
accions que les entitats de coope-
ració locals impulsen des del Con-
sell Municipal de Cooperació.  

LAURA BREGANTE  
Presidenta ICV Sant Pere de Ribes 

Carla Llamas, de l’entitat Jo-
ventut en Acció i Bàrbara Scu-
deri, regidora de Joventut, en 
la darrera roda de premsa.  


